
Interpelácia č. 85/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Ing. Bulla: 

Vrátim sa k tomu skateparku. Jedna zásadná informácia tu nezaznela. Pán prednosta, 

skatepark ak bude nanovo osadený na parkovisku Kauflandu, bude na tom istom mieste, alebo 

na inom?  

 

Mgr. Sovák: 

Uvidí sa podľa jednania. Bude to predmetom jednania, ale chceli by sme, aby bolo na tom 

istom mieste.  

 

Ing. Bulla: 

Nebolo príčinou likvidácie toho skateparku, že tam majú byť postavené nové obchodné 

priestory? 

 

Mgr. Sovák: 

Nie.  

 

Ing. Bulla: 

Nebola taká žiadosť, nebolo také rozhodnutie vydané, nebolo nič také povolené? 

 

Mgr. Sovák: 

Nie. Nič také nebolo.  

 

Ing. Bulla: 

Lebo parcela pre tie nové obchodné priestory bola oddialená.  

 

Mgr. Sovák: 

Nie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 


